天保民學校

通告 (二零二一至二二年二月份)

- (一)截至2022年1月21日,本校已有超過95%之教職員完成接種至少第一劑新冠狀病毒病疫苗。而本校12歲或以上的學生中,約共55%的學童完成接種至少第一劑疫苗,惟尚未有級別達到70%的接種率。
- (二)「疫苗氣泡」的安排:

政府在 2022 年 1 月 4 日宣布「疫苗氣泡」安排會由 2022 年 2 月 24 日起擴展至更多處所,包括「疫苗氣泡」將涵蓋學校。

由 2022 年 2 月 24 日起,除獲豁免人士外(因身體狀況不允許接種疫苗,並具備有效醫學證明書以資證明),所有幼稚園及中小學(包括特殊學校)等,在校園內提供服務人士及到訪者,須出示至少已接種第一劑 2019 冠狀病毒病疫苗的記錄,才可進入學校。

在實施上述安排後,教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及所有其他到訪者(包括家長及 照顧者)必須符合有關安排的要求(包括獲豁免接種疫苗人士須按規定進行檢測並能出示證明), 否則不准進入學校範圍。

上述「疫苗氣泡」安排並不適用於學生。

其他行政安排方面,政府要求所有到訪者(包括家長),最遲於2月24日及以後,必須使用「安心出行」流動應用程式以進入學校(獲豁免使用「安心出行」的人士除外)。學生進入學校範圍,則可獲豁免。

因應上述之新規定,於2022年2月24日起,本校將實施以下之新措施以作配合:

- 1. 所有訪客(包括家長)進入學校範圍時,必須出示有效之新冠狀病毒病疫苗接種文件,而獲豁 免人士則須出示有效之醫學証明書。
- 2. 所有訪客(包括家長)進入學校範圍時,必須使用「安心出行」流動應用程式。
- 3. 家長接送學生放學將實施新安排,家長毋須進入學校範圍,屆時請留意教職員之指示。
- (三) 一月三十一日至二月九日為農曆新年假期,敬請留意。
- (四)二月份應交費用,將於二月二十八日經自動轉帳收取,祈為垂注。

此致 貴家長

> 天保民學校謹啟 二零二二年一月二十七日

诵告((二零二一	至二二年	上二月份	·) — 回條
2017		エーー		/ 11/15/15

本人已閱組學生	带回一月二十七日之通告。
---------	--------------

此致 天保民學校

Mary Rose School 2021-2022

To: All parents

Date: 27th January, 2022

Monthly Circular (February)

- 1. Till 21 January 2022, over 95% of school staff have received at least one dose of COVID-19 vaccine. As for students who aged 12 or above, around 55% of them have received at least one dose of COVID-19 vaccine. No classes have reached 70% vaccination rate.
- 2. Arrangements on "Vaccine Bubble":

The HKSAR has announced on 4th January that the implementation of "vaccine bubble" arrangement would be expanded to cover more venues from 24 February 2022 and schools would be covered in the "vaccine bubble" arrangement.

Starting from 24 February 2022, save for those exempted (those who are medically unfit for COVID-19 vaccination as supported by a valid medical certificate), all teaching and non-teaching staff, persons providing on-campus services and visitors of kindergartens, primary and secondary schools (including special schools) etc. will be required to present vaccination records of at least the first dose of COVID-19 vaccine prior to their entry into school premises.

Upon the implementation of the above arrangement, all teachers, school staff, persons providing on-campus services and visitors (including parents and caregivers) must comply with all the requirements under the related arrangement (also covering exempted personnel who have to undergo regular testing and provide proofs), or else they will not be allowed entry to the school premises

Students are exempted from the above "vaccine bubble" arrangement.

For other administrative arrangements, the HKSAR government requires that all visitors (including parents) to use the "LeaveHomeSafe" App upon entering school premises latest by 24th February and thereafter (except those who are exempted to use "LeaveHomeSafe"). Students entering school premises are exempted from this arrangement.

In view of the new requirement of the government, the school would implement the following new measures starting from 24 February 2022:

- a) Upon entry into school premises, all visitors (including parents) should present effective COVID-19 vaccination records, and exempted personnel should provide medical certificates certifying that their health conditions are unfit for vaccination;
- b) Upon entry into school premises, all visitors (including parents) must use the "LeaveHomeSafe" App;
- c) New arrangements would be made for the picking up of students during school dismissal, there would be no need for parents to enter the school premise. Parents should follow staff's instruction to pick up your child by that time.
- 3. School will be closed from 31st January to 9th February 2022 for the Chinese New Year holidays.

4. Fees for February 2022 will be cha	arged via autopay on 28 th February, 2022.
<if any="" cont<="" enquiries,="" have="" p="" please="" you=""></if>	act the school social worker.>
9	Mary Rose School
•	nly Circular (February) Reply Slip
I am the parent of	(Group), and have read and comprehended all the
content and details stated in the Month	y Circular (February).

Signature of parent:

Date: